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Írásbeli választ iRénvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . év i

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.

Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Milyen tapasztalatai voltak az miniszteri átadás-átvételnek? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A köztársasági elnök Önt 2015 . szeptember 10-ei hatállyal nevezte ki honvédelmi miniszternek .

Feltételezem, hogy már a kinevezését követő napokban megtörtént az ilyenkor szokásos átadás -

átvétel : egyeztetett elődjével dr. Hende Csabával, és áttekintette a folyamatban lévő ügyeket .
Az elmúlt közel három hét nyilván arra is alkalmas volt, hogy áttekintse a Honvédelmi

Minisztérium helyzetét .

Kérdezem Miniszter Urat, mik voltak az átadás-átvételi eljárás tanulságai? A Honvédelm i

Minisztérium működésének áttekintése eredményeként vetődött-e fel olyan kérdés, ami belső
vizsgálat elrendelését tette szükségessé? Kinevezése óta döntött-e a Honvédelmi Minisztériu m

szervezeti, illetve gazdálkodási rendjét érint ő módosításokról? Ha igen, kérem, tájékoztasson ,
milyen változtatásokat vezetett be a tárcánál !

Budapest, 2015 . október 2 .
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Demeter Márt a
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